



BANK OF CANADA
BANQUE DU CANADA

Biographical note: Jeremy Harrison

Jeremy Harrison was appointed Chief of Communications, effective 3 January 2017. In this capacity, he is responsible for supporting the Bank's core functions through strategic communications advice and a range of operational services.

Mr. Harrison joined the Bank in 1999 and joined Communications in 2005. He served as press secretary for governors David Dodge and Mark Carney and in 2008 was appointed Director of Planning and Public Affairs. From 2013 to 2015, Mr. Harrison was seconded to the Bank of England (BOE) where he served as press secretary to the Governor, then as Head of the BOE's Media and Publications Division. He returned to the Bank of Canada in August 2015 as Senior Director of Communications Channels, a position he held until his current appointment.

Mr. Harrison holds a bachelor's degree in economics from the University of British Columbia.

January 2017



Notice biographique : Jeremy Harrison

Jeremy Harrison est devenu chef du département des Communications le 3 janvier 2017. À ce titre, il est responsable de la prestation de conseils stratégiques en matière de communications et d'un éventail de services opérationnels à l'appui des grandes fonctions de la Banque.

M. Harrison est entré au service de la Banque en 1999 et s'est joint aux Communications en 2005. Il a été attaché de presse des gouverneurs David Dodge et Mark Carney et, en 2008, a été nommé directeur, Planification et affaires publiques. De 2013 à 2015, M. Harrison a été détaché auprès de la Banque d'Angleterre en qualité d'attaché de presse du gouverneur, puis de responsable de la division des médias et des publications. Il est revenu à la Banque du Canada en août 2015, à titre de directeur principal, Canaux de communication, fonction qu'il a assumée jusqu'à sa nomination à son poste actuel.

M. Harrison est titulaire d'un baccalauréat en économie de l'Université de la Colombie-Britannique.

Janvier 2017